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      Аннотация

    
        
          В результате данной выпускной квалификационной работы разработан проект бизнес – центра с подземной автоматизированной парковкой. Разработана проектная документация в соответствии с Постановлением правительства РФ от 16 февраля 2008г (ред.06.07.2019г) №87 “О составе разделов проектной документации и требованиях к их содержанию”. Выполнено исследование в области современных автоматизированных систем подземной парковки.
        

        
          As a result of this final qualification work, a project of a business center with underground-automated parking was developed. Design documentation was developed in accordance with the Decree of the Government of the Russian Federation of February 16, 2008 (July 6, 2019) No. 87 “On the composition of sections of design documentation and the requirements for their content”. A study was carried out in the field of modern automated underground parking systems.
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